
Veiligheid is prioriteit ! 

 

Als we naar veiligheidsprioriteiten kijken staat 
waterveiligheid met stip boven aan de lijst. Om ook maar 
iets op aarde te ontwikkelen moet er een droge 
ondergrond zijn. Daar het grootste deel van ons land 
onder het waterniveau van de zee ligt moeten we dus 
dijken bouwen en overtollig water afvoeren of verhuizen 
naar gebieden die hoger liggen dan de waterspiegel. Het 
verplaatsen van alle bedrijven en woningen van Randstad 

Holland naar hogere regionen is 
duurder dan een nieuwe kust 
als tweedekustlijn.nl opspuiten  

                                                                                   

In 2012 werd aan de 1e deltacommissaris op het derde 
Deltacongres al voorgesteld om de bouw van de haaksezeedijk.com te starten 
omdat aanpassen van de huidige zeewering toen al onmogelijk bleek.                                                                                                  

 

Nu in 2024 komen er van de 3e deltacommissaris 
signalen dat er nu ook rekenmodellen 
worden onderzocht over zeewaarts 
uitbreiden van onze kust. 

  

 

Om echter ook wateroverlast via de buurlanden uit te 
sluiten moeten we naar een gesloten Europese 
Kustboog tweedekustlijn.nl . Een voorstel dat ir. Johan 
van Veen in 1953 al bedacht.  

 

 



 

 

Onze grootste zorg is :  Droge voeten of te wel waterveiligheid. 

                                                                   Beslispunten 

 1 Droge voeten ! 

 Gemeente zorgt voor een sterke lobby die gegarandeerde dijkversterking en 
regulering van rivier- hemel- en grondwater regelt. 

  

2 Zoet drinkwater 

 Gemeente zorgt voor voldoende zoet water en sproeiwater voor de gewassen. 

  

3 Een slaapplaats voor iedereen 

 Gemeente zorgt voor voldoende onderkomens zodat iedereen een slaapplek 
heeft. 

  

4 Voedselvoorziening  

Gemeente zorgt voor een grondverdeling die teelt van voedsel garandeert. 

  

5 Natuur en biodiversiteit 

Gemeente zorgt voor natuurgebieden met een gewenst aantal dieren daarop. 

  


